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Minnesanteckning Samverkan Närsjukvård i Sotenäs 
2019-11-05 kl 08,30 
Sotenäs Vårdcentral 

 

Närvarande: Bengt Asplen, Jennie Ragnarsson, Eva Hansson, Eva-
Lott Grafman, Linda Sahlström, Georg Fischer, Katarina 
Wallander, Ellinor Andersson 

Förhindrade: Birgitta Winghav, Vanda oskarsson, Ingegerd Roselin 

 

1. Godkännande av dagordning/ anmälan övriga frågor 
Inga övriga frågor 
 

2. Föregående minnesanteckningar 
Föregående dagordning godkännes 

 

1. Georg Fischer ger sin återkoppling från vår gemensamma dag 
den 16/10. Gott möte med bra frågeställningar. Nytt 
informationsmöte om SIP med fokus på vuxna planeras under 
februari 2020.  

39 personer deltog i utbildningsdagen. Många har givit positiv 
återkoppling till eftermiddagen.   

Eva H har levererat faktura till Linda Sahlström, lokal och fika.  

Viktigt att vi vet när vi har SIP och när vi har andra möten.   

BUP har skyldighet att delta när de blir kallade på SIP-möten men 
får olika direktiv av chefer på högre nivåer.   

När vi bjuder in till SIP-möte och önskar att BUP deltar, bör vi först 
ta kontakt BUP för att se om de kan delta utifrån den frågeställning 
som finns – gäller när det inte redan är en patient hos BUP  

 

2. Arbetsgång - förtydliga roller:  

a. Möte med BUP och skola för att klargöra remissgången till BUP. 
Eva-Lott och Ellinor hittar en tid Bengt och Jennie deltar eller 
skickar individer. 12 december 14.30 – 16.00, kommunhuset.  
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b. Till vårt nästa möte den 4/3 kl. 13.00 
kommer Ellinor att gå igenom vägarna till BUP. 
Till samma möte bjuder vi in vårdcentralerna i Munkedal (eller 
Dalaberg). Bengt kontaktar.  

 

3. George förklarar att medlen som vi kan söka är för 
handlingsplanen och de aktiviteter som är kopplade till att kunna 
genomföra handlingsplanen. Implementera i varje verksamhet.  

Linda: Hur ska vi ha en inarbetad rutin för att använda SIP?  

Vi föreslår att bestämma att i Sotenäs kommun det är SIP som 
mall som används även inom barn och unga istället för Västbus.  

 

4. Viktigt att vi implementerar SIP-göra utvärdering om ett år för att 
se hur SIP används i verksamheterna 

 

5. Ny ordförande för närsjukvårdsmötena från och med 2020 – nån 
från kommunen, preliminärt Lisbeth Olsson  

Närhälsan tar sekreterarrollen.  

Datum för nästa år   

4/3 13.00 - enbart barn och unga  

6/5 13.00   

9/9 13.00  

11/11 13.00  

 

Vid anteckningarna 
Eva-Lott Grafman 


